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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2021. augusztus 19. (csütörtök) napján 15 órakor a Szekszárd Megyei Jogú 
Város Polgármesteri Hivatalának Házasságkötő termében megtartott rendkívüli nyilvános 
üléséről. 
 
Jelen vannak:    Murvai Árpád bizottsági elnök;  
     Faragó Zsolt bizottsági elnökhelyettes; 

Móra Viktória bizottsági tag; 
Mácsik Henrietta külső bizottsági tag; 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag; 

 
Tanácskozási joggal megjelentek:    Zaják Rita képviselő, tanácsnok, 

dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető, 
dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens, 
jegyzőkönyvvezető 
Kilián Máté kommunikációs referens, 
 

Meghívottak:    Kiss Adrienn edző 
Christián Anikó edző 

 

Az elnök megállapítja, hogy az 5 tagú bizottságból 5 tag van jelen és a bizottság 
határozatképes. A rendkívüli, nyilvános ülést 15 órakor megnyitja. 
 
Murva Árpád elnök: Megemlíti, hogy a meghívott személyek közül nincs jelen Szőke Gergő 
ügyvezető igazgató, akinek a jelenléte a Szekszárdi Sportközpont Nkft.-t is érintő napirendi 
pont megvitatása szempontjából kiemelten fontos lenne. Hozzáteszi, a meghívó kiküldése 
után egy további napirendi pont került kiküldésre, amit szintén tárgyalni javasol. 
 
dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens: Elmondja, hogy Szőke Gergő az ülést 
megelőzően e-mailben közölte vele, hogy nem tud megjelenni egy másik egyeztetés miatt, 
illetve a Szekszárdi Sportközpont Nkft. nem is tud delegálni senkit.  
 
Murvai Árpád elnök: Megállapítja, hogy az Oktatás Ifjúság és Sport Bizottság 2/2020. (I.10.) 
határozata alapján jegyzőkönyv-hitelesítőnek választott Mácsik Henrietta látja el a jelen 
bizottsági ülésen is a jegyzőkönyv-hitelesítői feladatokat. 
Az elnök, illetve Horváth Ferenc bizottsági tag, javaslatot tesz nyilvános ülés napirendjének 
kiegészítésére az „Egyebek” napirendi ponttal. 



 

  0819jkv 

2 

 
Az elnök szavazásra teszi fel az ülés napirendjére vonatkozó javaslatot, amelyet a bizottság 
5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 
 

1. napirendi pont: 

A főiskolai tanuszoda időbeosztásának megvitatása 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
2. napirendi pont: 

Javaslat a 2020. évi bizottsági tartalékkeretből megítélt támogatási összeg felhasználásának 
módosítására 
(1. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
3. napirendi pont: 

Egyebek 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Horváth Ferenc tag 
 

1. napirendi pont: 

A főiskolai tanuszoda időbeosztásának megvitatása 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
Murvai Árpád képviselő bizottsági elnök: Elmondja, hogy az Egyetemi Uszoda úgynevezett 
idősáv és pályabeosztásának megvitatása lenne a témája az első napirendi pontnak. Továbbá 
hozzáfűzi, hogy fontos lett volna a Szekszárdi Sportközpont Nkft. részéről az ügyvezető 
igazgató, vagy helyettesének jelenléte az ülésen. 
 
Zaják Rita tanácsnok, képviselő: Kérdést intéz dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági 
referenshez, hogy Szőke Gergő mikor kapott meghívót az ülésre. 
 
dr. Ambrus Gábor jogi és bizottsági referens: Elmondja, hogy 2021. augusztus 18. napján 
kapott meghívót. 
 
Taba Erika: Kérdést intéz Murvai Árpád elnökhöz miszerint az ő külön meghívottjai között 
szerepelt-e Szőke Gergő ügyvezető igazgató. 
 
Murvai Árpád elnök: Elmondja, hogy nem, mert számára egyértelmű volt, hogy Szőke Gergő 
meg lesz hívva. 
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Horváth Ferenc tag: Elmondja, hogy véleménye szerint is meg kellett volna hívni Szőke Gergőt. 
 
Murvai Árpád elnök: Elmondja, hogy van egy táblázat az Egyetemi Uszoda pályabeosztásáról, 
amit ő szétküldött az érintettek részére, azonban ez a bizottsági tagokhoz számára ismeretlen 
okból nem jutott el az érintettek részére. Javasolja, hogy ne vitassák meg a mai ülésen a 
napirendi pontot a felmerült hiányosságok miatt, azonban hallgassák meg a napirend 
témájában érintett meghívottakat, Kiss Adriennt és Christián Anikót. Megkéri a 
jegyzőkönyvvezetőt és dr. Holczer Mónika igazgatóságvezetőt, hogy a bizottsági ülésről 
készült jegyzőkönyvet juttassák el minél előbb Szőke Gergő ügyvezető igazgató úrhoz. 
 
Christián Anikó: Elmondja, hogy szívesen átküldi a már korábban említett táblázatot a 
jelenlévőknek, ha ennyi az akadálya a napirendi pont megvitatásának. 
 
Horváth Ferenc tag: Felteszi a kérdést, hogy ebben az ügyben van-e hatásköre a bizottságnak. 
 
Faragó Zsolt elnök-helyettes: Elmondja, hogy véleménye szerint a bizottság előtt tárgyalható 
az adott ügy. Mivel korábbi egyeztetések során már egyszer javaslatot tettek azzal 
kapcsolatban, hogy mi legyen az uszodai pályaelosztás. 
 
Móra Viktória tag: Véleménye szerint információk hiánya miatt nem tud érdemben döntés 
születni a bizottsági ülésen, de véleményezni sem tudják. 
 
Christián Anikó edző: Elmondja, hogy azt a tájékoztatást kapták, hogy az uszoda téli sátorral 
fedett egysége nem lesz üzembe helyezve az őszi, téli időszakban. Megemlíti továbbá, hogy a 
napirendi pont tárgyalásakor nem a Szekszárdi Sportközpont Nkft. uszodájáról, hanem 
Egyetemi Tanuszodáról beszélnek. Elmondja azt is, hogy a Szekszárdi Sportközpont Nkft. 
uszodai építkezése miatt, komoly kompromisszumok szükségesek ahhoz, hogy az említett 
Egyetemi Uszoda ki tudjon szolgálni annyi foglalkozást, amennyire igény mutatkozik. Emellett 
bemutatkozik, mint a Mozgássérült Egyesület foglalkozásait tartó edző, illetve Kiss Adriennt is 
bemutatja, mint mozgássérültek, betegek rehabilitációjával foglalkozó edző. Hozzáteszi, 
utóbbi foglalkozás a társadalombiztosítás által is támogatott szolgáltatás. Továbbá közli a 
jelenlévőkkel, hogy a napokban érkezett egy üzenet Szőke Gergő ügyvezető igazgatótól, 
amelyben a megszokott tíz óra foglalkozási idejük helyett két órát javasol, amelyet tudnának 
biztosítani a foglalkozások megtartására. Említést tesz arról, hogy azokra az időpontokra, 
amelyek számukra relevánsak, mások számára vannak lefoglalva. Ezek a számukra ideális 
időpontok mind délutáni órákra esnek. 
 
Kiss Adrienn edző: Elmondja, hogy már több mint tizenöt éves múltja van a rehabilitációs és 
egyéb foglalkozásainak az Egyetemi Tanuszodában. Tájékoztatása szerint, számos 
egészségügyi problémával jelennek meg a foglalkozásain, felnőttek és gyermekek egyaránt. A 
problémájuk az, hogy a délutáni 15:00 órakor kezdődő számukra is releváns időszakban, 
versenysportedzések vannak és nem kapnak helyet a rehabilitációs képzéseik. Beszél arról, 
hogy a korábbiakban több egyeztetés is zajlott Scherer Tamással és Szőke Gergővel. Annak 
ellenére, hogy szóban már több alkalommal számukra is elfogadható ajánlatokat kaptak az 
említett idősávban történő pályaelosztás tekintetében, a tényleges tervek sosem egyeztek a 
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szóban megbeszéltekkel. A korábbiakban már volt egy órarend az Egyetemi Uszoda 
intézményében, amit teljesen megváltoztatott a Szekszárdi Sportközpont Nkft. Elmondja, 
hogy az egyeztetések során közel harminc százalékot elengedtek már az óráikból, azonban így 
sem felelt meg a Szekszárdi Sportközpont Nonprofit Kft.-nek és ennél jobban lecsökkentették 
az óráik számát.  A gyermekek számára történő elérhetőség szempontjából kiemelten fontos 
lenne egy szekszárdi intézmény a foglalkozásaik helyszínéül, így tömegközlekedéssel is 
könnyebben elérhetnék az adott szolgáltatást. 
 
Murvai Árpád elnök: Elmondja, hogy gyakorlatilag egy tervezetet kapott, mivel tervről van szó 
ezért azon még lehet változtatni. Közli, hogy nem a Szekszárdi Sportközpont Nkft. ellenében 
lép fel, csak az eddig elhangzott problémákra történő megoldáskeresés a célja. Felkéri Faragó 
Zsolt elnök-helyettest, hogy az általa a Szekszárdi Sportközpont Nkft. részére kiküldött e-mailt 
olvassa fel. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Felolvassa az említett e-mailt, amelynek tartalma szerint 
információt kért a maga és a bizottsági tagok részére az említett Egyetemi Uszoda időbeosztási 
terveit illetően. Ezt követően felolvassa Szőke Gergő ügyvezető igazgató válaszüzenetét is, 
amelynek lényeges része, hogy a tervek még nincsenek véglegesítve. 
 
Kiss Adrienn edző: Elmondja, hogy ők voltak azok akik megkeresték a Szekszárdi Sportközpont 
Nkft.-t és nem fordítva.  
 
Murvai Árpád elnök: Elmondja, hogy ahogy a felolvasott e-mailből is kiderül, ő kérte Szőke 
Gergőt arra, hogy küldje el a rendelkezésére álló információkat. 
 
Zaják Rita képviselő, tanácsnok: Felteszi a kérdést, miszerint üzemelne-e a Szekszárdi 
Sportközpont Nkft. jelenléte nélkül az Egyetemi Uszoda.  Hozzáteszi, hogy nem preferálja 
azokat a helyzeteket, amikor valakit támadnak, de nincs jelen, hogy megvédhesse magát. 
Közli, hogy tájékoztatást kért és kapott a Szekszárdi Sportközpont Nonprofit Kft. részéről a 
korábbiakban, amely szerint komoly munkálatok során alakultak ki a tervek. A pályaelosztást 
illetően és a szűkös lehetőségek miatt Scherrer Tamás, aki a tervezésben nagy feladatot vállalt, 
közölte vele, hogy az összes igény kielégítését teljes körűen nem lehet megoldani. Elmondja 
továbbá, hogy Scherrer Tamás tájékoztatása során szó esett a jelenleg tárgyalandó helyzetről 
is és elmondta, hogy nyolc időpontból, amit kértek a rehabilitációs foglalkozások tartására, 
három időpontot tudott betenni az órarendtervezetbe. Említést tesz arról, hogy a tervek 
véglegesítése jövő héten fog megtörténni, ezért érdemes lenne a jövő héten folytatni a vitát 
a témában egy újabb bizottsági ülésen. 
 
Murvai Árpád elnök: Megemlíti, hogy az iskolakezdés miatt sürgős lenne egy kész tervben 
való megegyezés. 
 
Zaják Rita képviselő, tanácsnok: Elmondja, hogy mivel az iskolai úszásoktatás fix 
időpontokban lesz és az tanítási időre kell, hogy korlátozódjon, ezért azok nem mozgathatók 
a pályaelosztási tervezetben. 
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Murvai Árpád elnök: Elmondja a bizottság egészének, hogy a célja a jelenlegi helyzetben az, 
hogy meghallgassák a meghívott személyeket és segítséget nyújtsanak számukra. Elmondja 
továbbá, hogy nem célja a Szekszárdi Sportközpont Nkft., vagy Szőke Gergő támadása, illetve 
nem szándékozik személyeskedni a továbbiakban sem. 
 
Kiss Adrienn edző: Beszámol arról, hogy amennyiben kiszorulna az Egyetemi Tanuszodából az 
számos nehézség mellett plusz költségeket is jelentene számára. Továbbá elmondja, hogy már 
voltak egyeztetések a Szekszárdi Sportközpont Nkft.-vel, de nem sikerült megegyezni. 
 
Zaják Rita képviselő, tanácsnok: Felteszi a kérdést, hogy ha a Szekszárdi Sportközpont Nkft. 
nem üzemeltetné az uszodát, akkor hogy oldották volna meg a foglalkozásaik lebonyolítását. 
 
Kiss Adrienn edző: Elmondja, hogy ezek a kérdések nem merültek fel, mivel az alaphelyzet az 
volt, hogy üzemelni fog az uszoda.  
 
Faragó Zsolt elnök-helyettes: Elmondja, hogy az uszoda kinyitott, így ez az alaphelyzet. 
Továbbá közölte, hogy információi szerint, lehet a továbbiakban lesznek új igénylők az uszoda 
igénybevételére, ez pedig tovább bonyolíthatja a helyzetet, ami a szóban forgó foglalkozások 
pályaelosztási tervébe történő beillesztését illetik.  
 
Zaják Rita képviselő, tanácsnok: Azt ajánlja, hogy a bizottság tegyen javaslatot a Közgyűlés 
részére, hogy amennyiben szükséges, mind az Egyetemi uszoda, mind a sátorral fedett 
medence üzemeltetése is, akkor az eredeti tervek szerinti költségek feletti anyagi ráfordítást 
a Közgyűlés bocsássa a Szekszárdi Sportközpont Nkft. rendelkezésére. 
 
Murvai Árpád elnök: Elmondja, hogy természetesen érti a versenysport fontosságát. 
 
Zaják Rita képviselő, tanácsnok: Felhívja a figyelmet arra, hogy eddig két helyszínen tudták 
kielégíteni az igényeket az illetékesek a vízisportok és egyéb foglalkozások lebonyolítását 
illetően, addig jelenleg ez egy helyre összpontosul. Továbbá újra megemlíti, hogy a Szekszárdi 
Sportközpont Nkft. a fenntartója a Tanuszodának. 
 
Kiss Adrienn edző: Elmondja, hogy a versenysport valóban nagyon fontos, de ugyanilyen 
jelentőséggel bír az egészségügyi problémák megoldása is. Erre hívja fel Zaják Rita figyelmét, 
hozzátéve, hogy érti melyik érdeket képviseli. Ezt kiegészíti még azzal, hogy Zaják Rita 
egyoldalúan a Szekszárdi Sportközpont Nkft. oldalán áll.  
 
Zaják Rita képviselő, tanácsnok: Elmondja, hogy éppen most tett javaslatot arra vonatkozóan, 
hogy akkor két helyszínen próbálják meg, megoldani a versenysportedzéseket és az egyéb 
foglalkozásokkal kapcsolatos igények lebonyolítását, mert ha nem így tesznek, akkor a szóban 
forgó helyzetekhez hasonló kellemetlenségek alakulnak majd ki. Emellett megemlíti, hogy 
nem azt mondta, hogy ha a Szekszárdi Sportközpont Nkft. a fenntartója jelenleg a 
Tanuszodának akkor teljes mértékben mindenben ők döntenek.  
 
Murvai Árpád elnök: Elmondja, hogy a Szekszárdi Kórház főigazgatóját is meghívta, mert a 
szívbetegek rehabilitációs kezelését is a szóban forgó helyszínen kívánják megoldani. 
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dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Közli, hogy e-mailben tájékoztatta a kórház 
főigazgatója, hogy nem fog tudni megjelenni az ülésen. 
 
Horváth Ferenc tag: Elmondja, hogy abban az esetben, ha ilyen problémássá vált a helyzet, 
akkor szükséges lehet a sátras medence és az uszoda egyszerre történő üzemeltetése, a 
Szekszárdi Sportközpont Nkft.  részéről. Ez azonban nem bizottsági feladat, hanem a Közgyűlés 
döntésére van szükség. Továbbá az ehhez szükséges anyagi erőforrásokat is rendelkezésre kell 
bocsátani. 
 
Faragó Zsolt elnök-helyettes: Elmondja, hogy a jelen bizottság célja, egy javaslat megtétele a 
Közgyűlés részére. Előbb azonban szükséges Szőke Gergő ügyvezető igazgató álláspontjának a 
meghallgatása is a bizottság által. 
 
Horváth Ferenc tag: Felveti annak lehetőségét, hogy esetleg a versenysportolók edzéseit ki 
lehetne vinni vidéki, például Bátaszék uszodájába, ezzel áthidalva ezt a kritikus átmeneti 
időszakot. 
 
Faragó Zsolt elnök-helyettes: Egyetért abban, hogy könnyebben mozgatható az egészséges 
sportolók edzése, mint egészségügyi problémákkal küzdő személyek terápiás foglalkozásai. 
 
Horváth Ferenc tag: Elmondja, hogy nagyon fontosak ezek a terápiás foglalkozások és nem 
szabad azokat ellehetetleníteni. 
 
Faragó Zsolt elnök-helyettes: Megemlíti, hogy Szőke Gergő ügyvezető igazgató jelenléte azért 
is lenne fontos, mert így rögtön az utóbb említett lehetőségeket is meg lehetne vitatni. 
 
Taba Erika : Arra hívja fel a figyelmet, hogy az érintett szakosztályok azok, akik döntésképesek 
ezekben a kérdésekben nem pedig az ügyvezető igazgató. 
 
Faragó Zsolt elnök-helyettes: Elmondja, hogy tudomása szerint Szőke Gergő ügyvezető 
igazgató egyeztetett a szakosztályok vezetőivel. 
 
Taba Erika: Elmondja, hogy Szőke Gergő ügyvezető igazgató nem a szakosztályok vezetőivel, 
hanem az Egyetemi Uszoda illetékeseivel egyeztetett. 
 
Kiss Adrienn edző: Elmondja, hogy Scherrer Tamás feladata tuomása szerint a délelőtti iskolai 
úszásoktatás elrendezése. A többi Paszler József által összeállított órarend szerint lett 
meghatározva és ebben vannak összeütközések időben. Hozzáteszi, hogy a munkája olyan 
engedélyhez kötött, amelyhez meg kellett határoznia a foglalkozások helyszíneinek 
paramétereit, így például a vízmélységet, a víz hőmérsékletét. A körzetben az egyetlen olyan 
uszoda, amely megfelel az engedélyében meghatározottaknak az Egyetemi Uszoda. Elmondja, 
hogy Bátaszéken például el kellett keríteni egy részt az uszodában, ahhoz, hogy összeférő 
legyen a foglalkozással. 
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Taba Erika: Elmondja, hogy tavalyi évben már megkezdődtek a tárgyalások ebben a témában 
a Szekszárdi Sportközpont Nkft. előző ügyvezetése alatt. Kérdést intéz a bizottság elnökéhez, 
mely szerint: Miért nem vetődtek fel az ülésen eddig elhangzott kérdések a korábbi 
tárgyalások alkalmával? 
 
Murvai Árpád elnök: A kérdésre válaszolva elmondja, hogy nem voltak ennyire 
előrehaladottak a tárgyalások. Hozzáfűzve, hogy ezeken az alkalmakon megjelent a jelenlegi 
ügyvezető igazgató is. Elmondja, hogy a tárgyalások nem jutottak el a tervek megalkotásáig.  
 
Murvai Árpád elnök: Elmondja, hogy a végső döntés meghozatala túllép a bizottság 
hatáskörén, ezért határozat megalkotására nincs mód. Elmondja, hogy ezen egyeztetés célja 
jelenleg a tájékozódás, információgyűjtés volt. Felteszi a kérdést a bizottság tagjai felé, hogy 
egyetértenek-e azzal, hogy Szőke Gergő ügyvezető igazgató jelenlétében egy újabb ülés 
alkalmával tovább folytatódnak az egyeztetések, egy javaslat megalkotása céljából. 
 
Zaják Rita képviselő, tanácsnok: Hozzáteszi az eddigiekhez, hogy mindenképpen egyeztessen 
az elnök, Szőke Gergő ügyvezető igazgatóval a következő bizottsági ülés időpontjáról. 
 
Murvai Árpád elnök: Még a mai napon felkeresi Szőke Gergő ügyvezető igazgatót. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 
A napirend megtárgyalása határozathozatal nélkül véget ér. 

 

2. napirendi pont: 

Javaslat a 2020. évi bizottsági Tartalék keretekből megítélt támogatási összeg 
felhasználásának módosítására 
(1. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 

Murvai Árpád elnök: Ismerteti az előterjesztés tartalmát. Ennek során beszámol arról, hogy a 
Tolna Megyei Illyés Gyula Könyvtár igazgatója kérelmet nyújtott be, miszerint kéri a jelen 
Bizottság által nyújtott támogatási összeg felhasználási határidejének, illetve az elszámolási 
határidejének meghosszabbítását. Továbbá ő maga is javaslatot tesz az említett elszámolási 
határidőre vonatkozóan. 
 
dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: Tájékoztatja a bizottság elnökét arról, hogy a 
felhasználási határidőről is kell határoznia a Bizottságnak. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 
3/2021. (VIII. 19.) határozata 

a 2020. évi bizottsági Tartalék keretekből megítélt támogatási összeg 

felhasználásának módosításáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága  
 

1. hozzájárul a Tolna Megyei Illyés Gyula Könyvtár az Oktatás, Sport 
és Ifjúsági Bizottságtól a „Mészöly Miklós vers és prózamondó 
verseny” megvalósítására kapott 188.000 Ft támogatási összeg 
felhasználási határidejének 2021. szeptember 30-ig, az 
elszámolási határidőnek 2021. október 31-ig történő 
meghosszabbításához, valamint a támogatásnak a VIII. 
„Szekszárdi Magasiskola” Mészöly Miklós Irodalmi Akadémia és 
Írói Mesterkurzusra történő kiterjesztésére is;  

 
Határidő:  2021. augusztus 19. 

           Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy az 1.) pontban foglaltakról 
értesítse a kérelmezőt. 

 
Határidő:  2021. augusztus 31. 
Felelős: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 
Végrehajtásért felelős: Majnay Gábor osztályvezető 

  
3. napirendi pont: 

Egyebek 
(szóbeli előterjesztés) 
Előterjesztő: Horváth Ferenc tag 
 
Horváth Ferenc tag: Elmondja, hogy két dolgot kíván megemlíteni az egyebek napirendi pont 
alatt. Az első téma, hogy támogatja Faragó Zsolt elnökhelyettes azon kezdeményezését, amely 
a játszóterek felújításával kapcsolatosak. Továbbá a városban található beton futballpályák 
felújításával, rendezésével, alakításával kapcsolatos pályázati lehetőségeket is megemlíti a 
bizottságnak. Támogatásáról biztosítja a bizottságot ebben és felajánlja a segítségét is. 
Említést tesz továbbá azokról a pályákról, amik felújításra szorulnak. 
 
Zaják Rita képviselő, tanácsnok: Elmondja, hogy egy „Zöld Város” nevű programban benne 
van két olyan futballpálya felújításának terve is, amelyeket Horváth Ferenc említett.  
 
Horváth Ferenc tag: Rátér a második témára, amiről beszélni akart a napirendi pont alatt. 
Elmondja, hogy magánjellege van a felhozni kívánt témának. Mégpedig, az egy Facebookon 
megjelent poszttal kapcsolatos, ahol közös fényképen mutatkozik Zaják Ritával. Véleménye 



 

  0819jkv 

9 

szerint a Facebookra kitett kép egy baráti összejövetelről készült és magánjellegű, de maga a 
poszt politikai színezetű és negatív megvilágításba helyezi a rajta szereplőket. Ezért arra kéri a 
bizottság elnökét, hogy intézkedjen a poszt eltűntetéséről. 
 
Faragó Zsolt elnök-helyettes: Elmondja, hogy a poszt már lekerült a Facebookról. 
 
Murvai Árpád elnök: Elmondja, hogy megérti Horváth Ferencet és mindent meg fog tenni a 
poszt végleges eltávolításához, ha még valahol megjelenítették. 
 
Horváth Ferenc tag: Elmondja, hogy szeretné, ha megfelelő minőségű lenne az 
együttműködés a bizottságban ehhez, pedig bizalomra van szükség. 
 
Murvai Árpád elnök: Említést tesz egy, az ezekben az órákban kitett Facebook posztról, 
amelyen Szőke Gergő kijelenti, hogy lezárultak a tárgyalások az Uszoda órarendjét illetően. 
 
Zaják Rita képviselő, tanácsnok: Kijelenti, hogy a tárgyalások az uszoda bérlésével 
kapcsolatban folytak és ezek zárultak le, nem az idősáv elosztással kapcsolatban. 
 
Murvai Árpád elnök: Elmondja, hogy megkereste a Szekszárdi Kajak Kenu Szakosztály vezetője 
Jámbor Attila azzal a kéréssel, hogy versenyt szeretnének szervezni. Ehhez kíván anyagiakban 
segítséget kérni. A kérése 300.000.-400.000. forint közötti összegre tehető. Ez pedig marketing 
célra, konkrétabban a programfüzetben való megjelenésre és molinó készítésére lenne 
fordítva. Elmondja továbbá, hogy a Kultúra, Civil Szervezetek és Városmarketing Bizottság 
elnökével is egyeztetett már, aki szintén együttműködéséről biztosította a rendezvény 
támogatását illetően. Elmondja, hogy bár még nincsenek Bizottsági keretek, de dönthetne a 
Bizottság arról, hogy ha a Bizottsági keret kérdésköre rendeződött, akkor abból a keretből 
mekkora összegből támogatná a Bizottság a rendezvény lebonyolítását. A két összeg, amelyet 
említ 300.000 Forint vagy 400.000 forint. Továbbá felhozza, hogy amennyiben lehetséges a 
Polgármesteri keretből meg lehetne előlegezni a támogatás összegét, majd a jövőben az a 
Bizottsági keretből kerül visszafizetésre. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Az elnök szavazásra teszi fel az általa megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a 
bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és a következő határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottságának 
4/2021. (VIII. 19.) határozata 

a Szekszárdi Kajak Kenu SE támogatási kérelméről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, 
Sport és Ifjúsági Bizottsága  
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1. dönt arról, hogy a 2021. szeptember 18-án megrendezésre 
kerülő II. Sió Kajak-Kenu Kupa megrendezését 400.000 forinttal 
támogatja; 

 
Határidő: 2021. augusztus 31. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
2. felkéri a Polgármestert, hogy a fenti összeget a Polgármesteri 

keret terhére előzetesen biztosítsa;  
 

Határidő:  2021. augusztus 31. 
Felelős:  Ács Rezső polgármester 

 
3. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a következő előirányzat 

módosításkor a támogatást csoportosítsa át a Bizottsági keretből 
a Polgármesteri keretbe; 

 
Határidő:  2021. szeptember 30. 
Felelős:  Tamási Anna igazgatóságvezető 

 
4. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a támogatás átutalására. 

 
Határidő:  2021. szeptember 7. 
Felelős:  Tamási Anna igazgatóságvezető 

 
 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök az ülést 16 óra 02 perckor berekeszti.  
 

K.m.f 
 
  

 
  Mácsik Henrietta 

                   jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
 
 
Készítette: 

dr. Ambrus Gábor 
jegyzőkönyvvezető 

 
 

Murvai Árpád 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Gábor Ferenc 

           jegyző 


